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Aquest full que Alternativa us ofereix gratuïtament costa 0,20 euros. Els diners es treuen de les dietes dels seus regidors

altafulla

L’N-340 ja pot ser una rambla de vianants
El Consell de Ministres va publicar el 8 de juliol la reversió a Altafulla de l’antiga N-340: la rambla ja pot
ser una realitat. Tenim 6 mesos per fer un projecte que, inevitablement, ha de comptar amb la partici-
pació de tots els ciutadans d’Altafulla i al qual l’estat aportarà 375.000 euros. D'aquesta manera es
dóna satisfacció a la nostra població, que portava molt de temps somniant amb aquesta oportunitat. Ara,
el Sr. alcalde ha d'agilitar tots els tràmits, o pel contrari, preferirà dilatar la situació el suficient per inau-
gurar-la el 2007, any de les properes eleccions municipals. Per això, exigim que acceleri al màxim tots
els tràmits per donar solució a la mobilitat de l’entrada i sortida dels cinemes, alhora que el projecte de
la rambla sigui un projecte de tot el poble i no tan sols de tècnics i de polítics. 
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L’EQUIP DE GOVERN PREN MESURES QUE CONFONEN A LA CIUTADANIA

La picaresca de l’estiu
Aquests dies que Altafulla es multiplica gairebé per 6 apareix un problema que  altres poblacions te-
nen tot l’any, l’aparcament. A aquesta dificultat s’ha de afegir la de la gent que amb molta picardia i po-
ca consideració per als altres fa del sòl públic el seu aparador o la seva parcel·la d’estiu. Ens referim
als cotxes que amb un cartell de ‘ES VEN’ a la finestra comencen a proliferar a Baix Mar i a les auto-
caravanes que aprofiten els aparcaments i serveis municipals per gaudir de les seves vacances a pri-
mera línia de mar. Ho hem dit reiteradament, Altafulla li falta un veritable pla de vialitat i una reorde-
nació de l’espai públic. El sòl és un bé escàs i llaminer i el d’Altafulla a l’estiu,encara més. Per regular-
ho,moltes ciutats han establert les anomenades zones verdes d’aparcament on els veïns, per un preu
mòdic de uns 0,20 euros al dia, poden aparcar al carrer. La resta paga com a una zona blava o un
pàrquing. Aquesta línia de treball la podríem establir durant els mesos de juliol i agost, Setmana San-
ta  i els diumenges de maig a octubre per fer fora als espavilats que fan del carrer el seu aparador de
vendes i, alhora, regular i donar ingressos atípics al municipi que ajudin a millorar els serveis als vila-
tans i als estiuejants.

El Gran Claustre col·loca una pèrgola sense permís
Desprès de l’ensurt del patí del Castell que li pot costar a l´ajuntament una multa entre 6.000 a 900.000
euros, que haurem de pagar entre tots per l’errada del sr. Alcalde, ara l’hotel torna a fer de les seves en
instal·lar una estructura metàl·lica que es veu fàcilment des del carrer sense el corresponent permís mu-
nicipal. Davant la pregunta d’Olga Arnau, regidora de CiU, l’equip de govern diu que no sap res i que
anirà a mirar-ho. És incomprensible que davant les continues irregularitats de BCN Mediterranea 2002 l’e-
quip de govern no estigui damunt de qualsevol actuació d’aquesta gent.

Per què s’obren rases els mesos de juliol i
agost als carrers Mossèn Miquel Amoròs i Por-
talada quan la normativa diu explícitament que
no es faran si no és per força major?. La urgèn-
cia tindrà a veure amb els sol·licitants, el Sr. al-
calde i un regidor de l’oposició? 

Per què es lloguen a RENFE uns terrenys, ho-
res d'ara encara sense adequar, per fer d’apar-
cament a l’estiu, tot a l’espera d’una llicència no
demanada a l’ajuntament de Tarragona? La res-
posta del nostre equip de govern AUPA-PSC és
que primer convé fer una entrevista amb al res-
ponsable de la regidoria d’urbanisme de Tarra-
gona. El que sí és cert és que l’estiu passa, que
els cotxes continuen aparcant damunt de la so-
rra de la platja, i l’equip de govern, un any més,
haurà permès una situació que venim denunciant
des de fa molt de temps i que va en contra de
la bona imatge de la nostra vila. 

La col·locació de la tanca protec-
tora al pont de l’estació és un fet llargament
demandat i darrerament denunciat pel Sr. Cas-
tillo en l'últim número de Plaça del Pou, per
impedir que algú es colés per sota de la bara-
na. La solució ha estat poc adient, doncs per da-
munt de la barana sobresurt part de l’estructura
metàl·lica, la qual pot provocar talls a les mans

en recolzar-se. La improvisació o la precipitació
han fet que no es prenguessin bé les mides.

Quins són els estranys interessos pels quals
els regidors del PSC d’Altafulla no van donar su-
port a una moció sobre la laïcitat, recolzada per
destacats dirigents socialistes, de Ciutadans
pel Canvi i l’UGT? Serà que els regidors del PSC
van per lliure, o  que s’han apuntant al neona-
cional-catolicisme?

En la majoria dels programes electorals
llegíem que s’havia de lluitar contra l’especula-
ció del sòl per aconseguir que la nostra gent jo-
ve i els menys afavorits poguessin adquirir una
habitatge digne al poble. Però la realitat és molt
diferent, doncs es posa a subhasta una parcel·la
municipal per quasi un milió tres cent mil euros,
amb la intenció de poder sufragar la llar d’infants
del PP-5. Calia aquesta mesura quan, dins d’es-
cassament tres mesos, es debatran els pres-
supostos del 2006, en el quals es podria haver
incorporat aquesta inversió sense haver de per-
dre sòl públic? Només calia esperar una mica. 

Per què no es va consultar els veïns per
assabentar-los d’on es situarien els contenidors
soterrats, ja que, com s’ha pogut comprovar al
llarg de la legislatura, la publicació a la revista

municipal no és un mitjà suficient? La transcendèn-
cia i la importància de les obres hagués requerit d’u-
na millor informació, fet que s’hagués resolt en cer-
ta mesura si s’hagués portat a terme la campanya in-
formativa a la qual es va comprometre l’equip de go-
vern. 

El soroll del kàrting continua molestant els
veïns i veïnes del Bond Beach, quan suposadament
s’han instal·lat uns silenciadors als cotxes. Serà per
què no es vol donar la cara davant el fet que el ma-
pa de sorolls promès continua sobre una taula es-
perant que passi l’estiu, en comprovar que moltes de
les activitats sorolloses que es fan al poble estan
fora del permès per a zones residencials?

Per què s’han retirat totes els senyals viaris que
hi havia als fanals del barri de La Perla i no s’han tor-
nat a restablir, i a la zona dels cinemes s’utilitzen sen-
yals de contradirecció quan correspon col·locar els de
carrer sense sortida? Serà per falta de pressupost
(cada senyal val 30 euros + el pal)?

Per què no es torna a pintar el carrer de la Bassa
per condicionar-lo a la vialitat acordada, de pujada i
baixada amb aparcaments al costat del jardí que dó-
na al castell, i es treu el senyal de contradirecció,
cobert actualment amb una bossa de brossa que con-
tínuament es objecte de bretolades que provoquen si-
tuacions de confusió? Serà per què el que mana no
pinta res?

Per què fa uns mesos quan dèiem que Altafu-
lla necessitava quelcom més que una pista polivalent
i argumentaven que si es fes un bon poliesportiu se-
gur que hi hauria alguna empresa privada interessa-
da en portar-lo se’ns deia que això no era possible i
que una piscina coberta no era una prioritat per Alta-
fulla? Ara, amb el nostre vot a favor, s’ha aprovat
l’inici del que serà la futura piscina coberta i gimnàs
que una empresa privada està interessada a tirar en-
davant. Serà per un  deliri de seny o per la pressió de
les nombroses signatures que es van recollir al po-
ble?

Per què una empresa constructora fa una dona-
ció de 90.000 euros per contribuir a l’adequació de
la pallissa del castell? En què haurà contribuït l’equip
de govern per donar motius a  aquesta constructora
que té uns terrenys al carrer dels Joncs a que tingui
aquesta generositat. Serà efecte del canvi climàtic
o d’un cop de calor?

Desorientats


